
Referat brugerrådsmøde d. 22.1 2024 

Fraværende Mick 

1. Siden sidst 
Julefrokost i Uggerslev forsamlingshus, med 75 deltager. Det gik rigtig godt på trods af at der var lidt koldt og 
det var svært at varme op. 
 
Seniordans måtte aflyses pga. for få tilmeldinger. 
 
Indvielse dagen var overvældende besøgt med godt 300 deltager, der blev serveret asti og kransekage i 
kuplen og taler fra div. Aktører. 
 
Åbningsuge var der ca. 500 rundvisninger og servering af pandekager, samt der er siden indvielsen trykt og 
udleveret snart 900 medlemsblade. Så interessen er meget stor for det nye seniorhus. 
 
Nytårsparole med 44 tilmeldte fin arrangement med underholdning fra koret. Der blev serveret Asti og 
kransekager. 
 
Den store bagdyst aflyses pga. for få tilmeldte, der drøftes at det tages op igen til efteråret og så gerne en 
mandag. 
 

2. Kommende arrangementer 
Fællesspisning er der 16 tilmeldte, FLS, Helle og Ethel 
 
d.2.2 Børnehaven kommer på besøg til tøndeslagning ,boller, sang og historie. Ca. 50 personer. 
Gymnasterne drikker kaffe i kuplen den dag. Kirsten søger for dette arrangement. 
 
d. 9.2 pandekage fest FLS og Hella 
 
d. 14.2 banko max 32 deltager Kirsten 
 
d. 22.2 Generalforsamling Alle der laves lagkager og kaffe til kuplen. 
 
d. 23.2 besøg fra mødestedet Alle deltager fra brugerrådet så vidt muligt. Der servers Wienerbrød  og kaffe 
der købes i Brugsen. 
 
d. 29.2 fællespisning med hovmester steg. FLS, Hella og Ethel. 
 
 
 
Der besluttes at der deltages i Fjorden dag 2024, FLR sørger for at tilmelde os, Mødestedet spørges om de 
også vil deltage sammen med os. 
 

3. Generalforsamling. 
Mick ønsker ikke genvalg ved dette års generalforsamling. Vi mangler ikke nogle i bestyrelsen, da vi har 
været en i overtal under hele byggeperioden. ( det sidste år) 
Carsten, FLR og Mette sættes sig sammen og tilretter vedtægtsændringer og tilretter power point til den 
kommende generalforsamling. 
 

4. Status på økonomi 
Der er kommet § 18 midler 10.000 kr. der er gået 25000 kr. retur til brugerrådet fra byggekontoen. Der er fra 
sidste år overskud på banko, cafe kassen. Der er sidste år solgt brugt tøj for 4200 kr. som er brugt til at købe 
grønne planter til det nye hus. 
Fremadrettet skal der komme regning fra Walter efter hver fællesspisning, og der arbejdes i udsugning i 
køkkenet, dette forventes at byggekontoen betaler. 
 

5. Hvad er der tilbage på ønskesedlen og hvad skal prioteres 
Der købes det køkkengrej der hen ad vejen mangler, og der kigges på at der er et stort ønske om en stor 
kaffemaskine der selv tage vand ind. 
Der investeres i lampe til klippebordet FLR sørger for at indkøbe denne. 
Strygejern med dampstation MH sørger for at købe dette. 
Skrugestik til værkstedet MK sørger for at købe denne. 
Ler værkstøj MH og MJ sørger for at købe dette. 
Havemøbler, musik til motionsrummet afventer fondsansøgning. 
 



6. Åbent hus 
Alle møder op kl. 9.00 Marianne og Hella sørger for pandekager OBS om de skal afløses ind i mellem. Alle 
andre er klar til rundvisninger, Gurli og Mette passer hovedsageligt kontor og indmelder nye medlemmer. 
 

7. Udlån af huset 
Da det er kommunens hus må det ikke koste penge at låne det ud til foreninger, men der må gives et valgfrit 
beløb til kaffekassen da der er brugerrådes ting der anvendes. 
Hvis nogle vil ind og træne om fredagen åbnes der op for det, der skal dog være en der har ansvaret for en 
nøgle til huset, dog max 6 der træner på et hold og ALLE skal være medlemmer. Lånebrik kan også benyttes 
og afhentes og kvitteres på kontoret. 
Brug af cafeen: der er møde med de frivillig på tirsdag og der tales om hvad der er fungerer bedst i cafeen, 
men der skal lige kuglepenne på alle bordene. 
 

8. Foredrag søren Ryge 
Der arbejdes på tre datoer til foredrag med Søren Ryge. D. 375, 24/5 31/5 el. 7/6. obs. på hvor mange man 
kan være og hvis der er stor tilstrømning skal vi så være i hallen. Mette undersøger priser for en sikkerheds 
skyld derude. 
 
Der afsættes dato for loppemarked så vi kan få tømt kælderen til d. 22.6 kl 8- 15. evt. laves der amerikansk 
lotteri, og måske spiller orkesteret. Mette spørg aktivitetshuset om vi må låne skolegården. Der søges 
lejligheds bevilling til dette arrangement. 
 
 

9. Fondsansøgninger 
der påbegyndes ansøgninger igen, Hasmark energi er søgt til havemøbler, der kigges på at søge til en ny 
keramik ovn. 
Dette afventer til ved hvor den skal stå. 
 

10. Materiale køb 
Brugerrådet har indkøbt ler til keramikholdet dette afregnes efter vægt. Mette sørger for at hænge priser og 
mobilpay nr. op i det forskellige værksteder, der skal IKKE være små pengekasser i de forskellige værksteder 
men, afregnes helst på mobilpay eller kontant på kontoret. 
 

11. Evt. 
Mette vil i perioder sidde andre steder i kommunen og arbejde, da det er svært at finde arbejdsro på kontoret. 
Der opstarters skindværksted igen om onsdagen i glasværkstedet, ved lejlighed afhentes det i kælderen på 
bryggergården. 
Der er undersøgt at der må ses forskelligt på cafeens fjernsyn, carsten undersøer lige dette nærmere. Og 
laver en retningslinje herfor. 
Da der er lange ventelister på nogle af de kreative hold laves der 14 dags hold for at tilgodese flest muligt. 
Vi skal samlet over 645 medlemmer for at Nordfyns seniorhuse køre i nul, dette forventes at vi er i løbet af 
2024. 
Der er for nuværende ikke fredagsåbent, men det kan blive en mulighed vi må tage i brug. Dog skal der findes 
personale timer til det. 
Ved arrangementer skal der fremadrettet krydses af på en liste om folk er tilmeldt og har betalt, dette kan med 
fordel gøres i underetagen ved indgangen.  
 
Tak til brugerrådet for et helt enestående angement i forbindelse med flytning, indvielse og åbning og i ugerne 
her efter hvor der virkelig har været travlt. Uden jer kunne det ikke lade sig gøre. TAK 
 
 


